
Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 6. zasedání OV Plačkov v roce 2019 

 

Přítomni: Milan Janďourek, Alena Krejčí, Jana Franzová, Renata Kopecká, Petr Vašák 

Omluveni: Jan Dušek, Markéta Franzová 

 Kdy: 5.7. 2019  od 19:00 hod. 

 Kde: budova osadního výboru Plačkov 

Program jednání:   

1. Kontrola předešlého zápisu 

2. Schválené záměry RM z 26.6.2019 

3. Veřejná schůze 

4. Žádost p. Fašianoková 

5. Žádost o směnu pozemků (Profil Nábytek) 

6. Místní šetření ohledně prodeje (p. Nerud) 

7. Žádost p. Kopecká 

8. Všeobecné informace 

9. Proběhlé a plánované akce 

10. Naplánování další schůze a diskuze 

Ad.1)  Proběhla kontrola zápisu z předešlé schůze z 30.5.2019 

Ad.2) Rada Města Humpolec schválila dne 26.6.2019 následující: 

a) Výkup p.p.č. 450/2 k.ú. Plačkov o výměře 108m
2
 od p. Jakoubka ( 106/6/ZM/2019) 

b) Prodej p.p.č. 43/15 o výměře 85m
2 

 p. Janě Franzové (104/6/ZM/2019) 

c) Prodej p.p.č. 43/6 o výměře 79m
2
 p. Romanovi Kůrkovi ( 104/6/6/ZM/2019) 

Ad.3) Informace k bodům z veřejné schůze v Plačkově 

a) Hluk v obci – OV neuvažuje o zavedení tzv. „nedělního klidu“ od sekaček, pil apod. 

Ponecháváme na občanech, jakou toleranci budou mít  ke svým sousedům. 

b) Střelnice – bližší info zajišťuje p. Mácha ( provozní řád, bezpečnost……) 
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c) Obecní studny – vznášíme požadavek na  město Humpolec o zadání  kontroly 

nezávadnosti vody a určení jejího využití ( pitná, užitková) a dále prodiskutovat záměr 

osazení pumpami ( jedná se o 2 studny), děkujeme. 

Ad.4) OV projednával žádost p. Fašianokové z 27.6.2019 podané na MěÚ Humpolec. 

Jedná se o vypnutí jednoho sloupu veřejného osvětlení  ( lampa u zahradnictví Plíhal). Žádost 

a její důvody jsou žadatelkou sepsány na A4, z níž zde zmíníme alespoň tyto: sloup je 

zbytečně vysoký, intenzita světla příliš silná, osvětluje i okolní zahrady, je nemožné mít na 

zahradě tmu, světelný smog má negativní vliv na zdraví i na přírodu a další…..  

Stanovisko OV: proběhlo místní šetření a debata se sousedy, kterých se tato situace týká. 

Nikdo z tázaných si na „lampu“ nestěžuje a vypnutí nežádají. OV též jednohlasně nesouhlasí. 

Dále konstatuje, že vybudování osvětlení v obci bylo jednou z priorit pro bezpečnost občanů a 

jsme rádi, že se osvětlení v obci spíše rozšiřuje. 

Hlasování: Pro:0   Proti: 5 

Ad.5) Žádost o směnu části pozemku č. 1/1 o výměře cca 20m
2 

 a p.p.č. 584/3 o výměře 1m
2 

– obě majetek města HU za část p.p.č. 512/6 o výměře 19m
2 

( majetek Profil Nábytek)
 
.Touto 

směnou dochází  k ucelení celého pozemku firmy Profil Nábytek. OV se směnou souhlasí. 

Hlasování:  Pro: 5   Proti:0 

Ad.6) Dne 1.7.2019 proběhla schůzka vlastníků a zástupců obce ohledně uličky mezi domy p. 

Nerud a p. Votýpka. Schůzky se účastnil p. Brukner, p. Kocmanová,p. Janďourek, geodet,  p. 

Nerud, p.Hobza, p.Votýpka a p. Folejtar. Řešila se vlastnická práva, která z map po 

digitalizaci nejsou zcela jasná. P. Nerud má zájem o koupi tohoto pozemku. OV doporučil 

obecní pozemky neprodávat. Situace je dále v řešení města Humpolec. 
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Ad.7)  Žádost o krátkodobý pronájem budovy OV Plačkov za účelem soukromé akce 

podala p. Renata Kopecká. Akce má být 27.7.2019. OV  souhlasí. Odpovědnou osobou za 

předání a převzetí budovy je v tomto případě sama žadatelka, jelikož je členkou OV Plačkov. 

Ad.8) Všeobecné informace: 

V období od 19.6 – 25.6 proběhlo sečení obecních pozemků – p. Petr Klofáč. 

25.6.2019 se sešla ROV v Krasoňově. Za OV Plačkov se účastnila A. Krejčí a M. Janďourek. 

26.6.2019 proběhlo natáčení rozhovoru pro Český Rozhlas s naším p. předsedou. Tématem 

byl  hluk X klid  v obci. 

Ad.9) Proběhlé akce v červnu: Cestovatelská přednáška – Finsko a Lakrosový turnaj 

Plánované akce: 13.7.2019 Oslavy 55. výročí vzniku TJ Sokol Plačkov. Akce bude probíhat 

po celý den ve sportovním areálu u Pařezáče. Srdečně všechny zveme. 

Ad.10) Naplánování další schůze  

OV se sejde po prázdninách 26.9.2019 od 16:00 hod. V případě nutnosti vyřídit neodkladné 

věci, bude svolán dříve. Pěkné léto všem. 

 

 

Jednání OV bylo ukončeno v 20:00.                             Zapsala: Alena Krejčí   

  

Předseda OV: Milan Janďourek                                     Ověřovatel:  Milan Janďourek 

 


